
Geachte heer Santes 
 
Namens de fractie van de PvdA schreef u ons college op 23 september jl. een brief. U stelt daarin een 
aantal vragen over zaalruimte voor verenigingen in Gieten. Graag beantwoorden wij uw vragen. 
 
 
Beantwoording van de gestelde vragen: 
 

1. Deelt u onze zorgen over de accommodatieproblemen van het verenigingsleven in 
Gieten? 
We hadden geen zorgen over de accommodatieproblematiek, maar met de verkoop van de 
Bethlehemkerk is die problematiek wel ontstaan. Momenteel zijn wij bezig om te bezien of en 
in hoeverre andere ruimten beschikbaar zijn in Gieten. 

 
2. Waarom hebt u de afgelopen jaren steeds een afwachtende houding aangenomen 

ondanks het appel van de Cultuur Visiegroep Gieten en kritische ontwikkelingen rond 
(potentiële) accommodatie ruimte, voormalig hotel Braams en de Bethlehemkerk. 
Wij hebben een aantal jaren geleden geconstateerd dat er geen sprake was van een gebrek 
aan accommodaties voor de verenigingen. Ten aanzien van voormalig hotel Braams is het tot 
onze teleurstelling te lang stil rondom het gebruik van de grote zaal aldaar. De huidige 
eigenaar is nog steeds bezig met planvorming. Helaas is, zoals bekend, de Bethlehemkerk nu 
verkocht. 
 

3. Deelt u onze mening dat het om die redenen zaak is, dat u het advies van de Cultuur 
Visie opvolgt en zo snel mogelijk het voortouw neemt bij verder onderzoek en 
oriëntatie? Zo nee, waarom niet? 
Zoals aangegeven bij het antwoord op vraag 1 zijn wij momenteel bezig met een onderzoek 
en oriëntatie naar de mogelijkheden, waaronder de Hervormde Kerk, sportaccommodaties en 
scholen in Gieten. Daarnaast zullen wij informeren bij dorpshuizen in de directe omgeving 
zoals het dorpshuis in Kostvlies, Gasselte, Gieterveen en Eext. 
Daarnaast vinden wij dat ook de verenigingen hierin zelf een eigen verantwoordelijkheid 
hebben om op zoek te gaan naar een andere accommodatie. In dit kader noemen wij onder 
andere: café Veninga, Jimms en Impuls/ jeugdsoos Gieten.  
 
.  
 

4. Bent u het met ons eens dat in de oriëntatie op het accommodatie vraagstuk in Gieten 
ook onderzoek naar de haalbaarheid van een MFA moet worden meegenomen? Zo nee, 
waarom niet? 
Jaren geleden is er een haalbaarheidsonderzoek gedaan naar een MFC in Gieten in 
combinatie met het Dr. Nassau College. Het realiseren van een MFC is toen niet mogelijk 
gebleken, waardoor er voor het Dr. Nassau College is gekozen voor een afzonderlijke nieuwe 
school. 
Een MFC in Gieten zou weer aan de orde kunnen komen als er sprake is van een brede 
accommodatieproblematiek in Gieten, waarbij ook scholen zijn betrokken. Een MFC in Gieten 
is nu een stap te ver. 
 
 
 

 
Wij gaan ervan uit dat uw vragen hiermee voldoende beantwoord zijn. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van de gemeente Aa en Hunze, 
 


